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Vragen Artikel 40 Reglement van Orde 

 

Van: R. Slewe, Hart voor Bloemendaal 

Datum: 31 augustus 2018 

Betreft: Aangifte tegen raadsleden 

 

Geacht College, 

 

Inleiding 

Op 15 augustus liet de gemeentesecretaris  een collegebesluit zien van 23 oktober 2014. 

Daar stond in dat verschillende raadsleden hadden gelekt uit geheime stukken en dat dat 

strafbaar is op grond van artikel 272 – 1 van het wetboek van strafrecht. Er stond een 

arrest bij genoemd van de Hoge Raad uit 2010.  

Vraag: 1  

Welke raadsleden waren dat? 

Vraag 2: 

Waarom is er geen aangifte tegen deze raadsleden gedaan? 

Vraag 3: 

Kan een college kiezen tegen wie ze aangifte doet. De een wel en de ander niet? 

Vraag 4:  

Zitten er bij de raadsleden die gelekt hadden voor 23 oktober 2014 ook raadsleden die in 

het presidium van eind december 2014 tegen burgemeester Nederveen zeiden dat het 

prima was om aangifte tegen raadslid Roos te doen? 

Vraag 5: 

Waar is de correspondentie of waar zijn de stukken waaruit blijkt dat dit is gebeurd. 

Want zo’n collegebesluit wordt natuurlijk niet zo maar even geschreven zonder dat 

daarover overleg is geweest.  

Waarom is daar niets over terug gevonden door mevrouw Roos toen zij in de back-up 

keek. Dit heb ik haar helemaal niet horen noemen toen haar advocaat bij het Hof 

vertelde wat er in de back-up was aangetroffen eind 2017. 

Vraag 6: 

Ik herhaal mijn dringende verzoek: ik wil de back-up kunnen inzien zonder dat iemand 

daar ook maar een selectie in heeft gemaakt. Dus de schone versie. 

Vraag 7 

Daarbij wil ik ook het Hoffman rapport zien of de rapporten en wat er met Hoffman is 

besproken en de opdracht aan dat bureau. 

 

Het duurt me allemaal veel te lang. Afgelopen week hebben we enkele stukken gezien. 

Niets mogen aantekenen en niets mogen kopiëren. Het is al bijna anderhalve maand 

geleden dat openheid van zaken is beloofd, maar er komt niets van terecht. Het is 

trouwens heel vreemd dat een gemeentesecretaris gaat bepalen wat wij wel of niet te 

zien krijgen en daarbij zo veel weerstand biedt. Het is het college dat de informatie 

verstrekt en niet een ambtenaar. Wij hebben met de gemeentesecretaris niks te maken 

als volksvertegenwoordigers. U bent daarvoor verantwoordelijk. Dat er nu weer een extra 

fte voor wordt ingepland is belachelijk. We zijn drie kwartier bezig geweest om een 

blaadje in te zien. Dat is in een paar minuten geregeld. Nu zijn we met zes man in een 

vergadering geweest en deed de gemeentesecretaris niets anders dan uitvluchten 

bedenken om ons die informatie te onthouden. 

 

Met vriendelijke groet, 

Fractie Hart voor Bloemendaal 

R. Slewe 


